
Záznam  
zo zasadnutia  Komisie výstavby, územného plánu a turizmu MsZ v Michalovciach, uskutočneného 

dňa 5. 11. 2018 
prítomní: podľa prezenčnej listiny  
  

Rokovanie otvoril a  viedol Ing. Ján Ďurovčík, CSc. predseda komisie.  
     

   Komisia pokračovala podľa programu:  
1. Informatívna správa o plnení plánu projektovej prípravy a realizácie stavieb v roku 2018 
2. Diskusia k prerokovanej problematike  
3. Rôzne 

 
K bodu č. 1:  
Informatívna správa o plnení plánu projektovej prípravy a realizácie stavieb v roku 2018      
Informáciu podala Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru V, ŽP a MR MsÚ. V rozpočte mesta v roku 2018 
v rámci kapitálových výdavkov boli naplánované tieto akcie:  
Projektové dokumentácie: 

• Kostolné námestie – spracúva sa projekt pre územné rozhodnutie, projekt je rozdelený na 3 
etapy. 1. etapa zahŕňa územie od lávky cez Laborec po bývalé autobusové nástupište, 2. 
etapa zahŕňa plochu Kostolného námestia, 3. etapa zahŕňa park pri rím.- kat. kostole, 
príjazdovú komunikáciu až po park Kerta   

• Výťah budova „A“ mestského úradu – projekt sa nezrealizoval, ale bola zakúpená plošina pre 
imobilných, ktorá rieši bezbariérový prístup na poschodie MsÚ   

• Cestná svetelná signalizácia - projekt bol dodaný, začalo sa územné konanie, realizácia je 
naplánovaná na r. 2019   

• Komunikácia Ul. mlynská – vzhľadom na požiadavku soc. odboru a odboru informatizácie 
a grantov MsÚ bola PD zadaná a budeme sa uchádzať o fin. prostriedky z fondov EÚ   

• Skládka Žabany – vzhľadom na predĺženie procesu posudzovania zámeru Skládky Žabany (EIA) 
zatiaľ nebola vypracovaná projektová dokumentácia  

 
Cestná doprava:   

• Nasvetlenie priechodu Ul. T. J. Moussona - bolo zrealizované  
• Upokojenie dopravy Ul. T. J. Moussona -  bolo zrealizované, za účelom zlepšenia bezpečnosti 

detí ZŠ   
 
Stavebné práce:  

• Komunitné centrum -  bolo ukončené  
• Zimný štadión – bol ukončený  
• Detské ihriská – boli zrealizované na sídlisku Východ: Uralská ulica, Moldavská ulica 

a Moskovská ulica,  odbor výstavby, ŽP a MR projektovo pripravil detské ihriská na sídlisku 
Juh: Okružná ulica, Štefánikova ulica, Ul. J. Murgaša – Špitálska, na Hurbanovom nábreží, 
sídlisku SNP, IBV Stráňany pri jazierku  

• Regenerácia medziblokových priestorov na sídlisku Západ – zmluva o financovaní je na 
podpise  

• Rekonštrukcia MŠ Ul. S. H. Vajanského – práce boli začaté  
• Prístupový chodník na sídlisko SNP – bol zrealizovaný    
• Oplotenie Komunitného centra na Ul. mlynskej – bolo zrealizované  
• Vybudovanie schodišťovej plošiny pre imobilných občanov v budove „A“ mestského úradu – 

bola zrealizovaná    
• Modernizácia tepelného hospodárstva – boli zrealizované 2 etapy na sídlisku SNP   



• Cyklistický chodník – realizuje sa 1. a 2. etapa cyklistického chodníka po Ul. partizánskej až 
k novému cintorínu v lokalite Biela hora, ostáva na realizáciu 3. etapa -  nová lávka cez 
Laborec  

• Výbeh pre psov – bol zrealizovaný  
• Prístrešky TKO -  bola vypracovaná PD na prístrešky na ulici: Kyjevskej, Moskovskej, Minskej.    

 
K bodu 2: Diskusia:  
Ing. Kapitán - mal dotaz na 1. a 2. etapu cyklistického chodníka  
Ing. Mrázová - 1. a 2. etapa cyklistického chodníka sa realizuje – od Partizánskej ulice až po nový 
cintorín na Bielej hore, na realizáciu v r. 2019 ostáva rekonštrukcia lávky cez Laborec  
Ing. Kapitán -  mal dotaz na chodník na sídlisko SNP  
Ing. Mrázová - chodník bude zrealizovaný v rozsahu schválenej PD   
Ing. Ebský - mal dotaz na realizáciu komunikačného prepojenia Kuzmányho ulice a Ul. A. Markuša  
Ing. Mrázová - plánuje sa realizácia v ďalšom období   
Ing. Ebský - kladne hodnotil upokojenie dopravy na Ul. T. J. Moussona  
Ing. Ebský - mal dotaz na detské ihrisko na Hurbanovom nábreží  
Ing. Mrázová - PD ihriska je vypracovaná, následne bude zrealizované ihrisko v lokalite Hurbanovo 
nábrežie   
Ing. Ďurovčík - tlmočil názor občanov, že sa im nepáči čierna farba konštrukčných prvkov plošiny 
v budove „A“ MsÚ  
Ing. Kapitán - nemá výhrady k farbe plošiny, páči sa mu.  
 
ZÁVER:  
Komisia vzala Informatívnu správu o plnení plánu projektovej prípravy a realizácie stavieb v roku 
2018, na vedomie.   
 
 
  Na záver Ing. Ďurovčík, CSc. predseda komisie, poďakoval  členom komisie za aktívnu účasť 
a spoluprácu na rokovaniach komisie počas uplynulých 4 rokov, a teší sa na stretnutia s členmi 
komisie v meste pri iných príležitostiach.        
 
 
                                                                                     
                                                                                           Ing. Ján Ďurovčík,  CSc.  
                                                                                              Predseda komisie  
 
Zápisnica sa doručí: 
- všetkým členom komisie 
- všetkým prizvaným 
- Ing. Zdenko Vasiľ - prednosta  MsÚ  
- Anna Čurmová - organizačný  odbor 
 
 
Zapísala: Ing. Helena Francúzová, zapisovateľka komisie 
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